



القاهرة للدواجن

شركة القاهرة للدواجن

ش.م.م

خاضعة لقانون الإستثمار

<p>To EGX Listed Companies Section - Disclosure Department</p> <p>Greetings,</p>	<p>السادة / البورصة المصرية قطاع الشركات المقيدة - إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،،</p>
<p>Kindly note that the BOD meeting which took place on February 25<sup>th</sup> 2026 has approved the following:</p>	<p>رجاء الإحاطة أن مجلس الإدارة قرر باجتماعه المنعقد بتاريخ 2026/2/25 الموافقة على:</p>
<p>1. Publishing the standalone &amp; consolidated audited financials for the period ending 31/12/25.</p> <p>2. Calling for an Extraordinary General Assembly Meeting of the Company to deliberate on approving the merger with certain subsidiaries and amending the articles of the Articles of Association in light of the implications of the merger.</p> <p>3. Leasing a poultry farm in the Wadi El Natrun region of Beheira Governorate, on an area of 31k sqm, for the production of broiler chicken with a production capacity of 2.5 mn birds annually, in addition to 3.6 mn broiler chicks/ year.</p> <p>Best Regards,</p>	<p>1- اعتماد القوائم المالية المدققة المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 2025/12/31.</p> <p>2- دعوة الجمعية العامة غير العادية للشركة للنظر في الموافقة على الاندماج في بعض الشركات التابعة وتعديل مواد النظام الأساس بالآثار المترتبة على الاندماج، وتفويض السيد/ رئيس مجلس الإدارة في تحديد جدول أعمال الجمعية العامة غير العادية وتحديد موعد ومكان انعقادها، وتوجيه ونشر الدعوة وفقاً لأحكام القانون واتخاذ كافة الإجراءات اللازمة في هذا الشأن.</p> <p>3- استئجار مزرعة دواجن في منطقة وادي النطرون بمحافظة البحيرة، على مساحة 31 ألف متر مربع، لإنتاج دجاج التسمين بسعة إنتاجية 2.5 مليون طائر سنوياً، بالإضافة إلى 3.6 مليون كتكوت تسمين سنوياً.</p> <p>وتفضلوا بقبول وافر التحية ...</p>
<p>مدير علاقات المساهمين هيثم الشعراوي</p>	<p>هيثم الشعراوي</p> 